
Referat kollegierådsmåde 
Den 03-04-2019 kl 18:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- HC 3322 

- David 1033 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Simon Agerbo, 3145 – Motionsudvalget.  

 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

Intet denne gang 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- valg debat.  

 vi ser på det i slutningen af Maj, noget efter fødselsdagen.  

Martin skriver til Rane Rosencrone vedrørende debat.  

 

- Fifa skriver vedrørende drikkevarer til fødselsdagen. 

 Det går i deres eget budget, det skal opdateres på deres aftale i dropboxen.  



- fremvisning af værelser d. 9/4 

- Sebastian, skriver til dem.  

 

 

6. Nyt siden sidst 

- Opdatering på Q-park 

Intet nyt endnu.  

 

7. Konto Update 

- 285.363,35 

 

8. Lejekontrakt med Barbestyrelsen  

- Lejekontrakten kan findes på dropboxen 

- Rådet giver Martin Rubæk Jørgensen fuldmagt til at underskrive lejekontrakten 
med baren.  

- Det er Baren som modtager indtjeningen fra udlejning af HUSET.   

- Lejekontrakten godkendes fra rådets side. 

 

 

9. Udvalgstrøjer 

- sidste år kostede trøjer og hoodies til alle i alle udvalg ca. 18.000. 

- i år er der meget få nye medlemmer, giver det mening at bestille nye trøjer? 

- Løsningsforslag: opbestille større partier fra alle udvalgene.  

- vi bestiller trøjerne snarest muligt. Der bliver lavet et opslag med halv kort varsel 
og Amanda bestiller ind når vi har hørt derfra. 

 

 



10. Motionsudvalget 

- Simon Agerbo, 3145 

- Powerpoint på dropbox.  

- Beboer mødet i forbindelse med Parkering tilføres også punkt med 
motionsrummene og udvalgene. For at sikre beboerinddragelsen.  

- vi skal have et møde med motionsudvalget planlagt.   

- Motionsudvalget undersøger mulighederne for sponsorater udefra.  

 

11. Google kalender 

-er oprettet til deadlines ifb. sager, dispensationer med videre.  

- fremover skal den tjekkes hvert møde.  

 

12. Festudvalget 

- Der er indgået aftale mellem barbestyrelsen og FU.  

- aftalen er opdateret sådan at FU sidestilles bartenderne. Samarbejde mellem 
baren og FU præciseres jævnfør under barbestyrelsens møde ¼ 2019. 

 

13.Planlægning af næste møde 

- 18:30 torsdag d. 25/4 

 

14.Punkter til næste gang 

- Q-park og beboermøde vedrørende parkering + motionsudvalg. 

-Martin skriver til poolbord sælgeren inden næste møde. 

- opdatering på net.  

 

15. Evt. 

- internet på køkkenerne.  



- Amanda og Martin ser på det.  

- blæk og papir til printeren, H.C. bestiller købet godkendes.  


